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 12/2022המניין מן  פרוטוקול ישיבה

 ,גתשפ" חשון זכ"  שני,פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה מן המניין, שהתקיימה ביום 

 , בחדר ישיבות המועצה, בנימינה.2022 נובמבר 21

 ראש המועצה. -איתי ויסברג משתתפים:

 

ג'קלין , אהרון שיאחי, אלינור בראל, אביטל תבור, אביב רגבמנחם ברגב,  חברי המועצה:

 .מעוז ינון ,, סלמהשלומי , בן עמי

 

 .אפרת מזרחי, ענבל לאור צדיק, שחר איתן ,שלום טרם נעדרו:

 

 צוות מקצועי:

 

 מנכ"לית –ניצן מחנאי גרמן 

 גזבר -אבישי יצחקי 

 מנהלת אגף חק"ר –גלית אלרד 

 מנהל אגף שפ"מ -רגב גולן 

 דוברות ופניות הציבור –אושרת נגר 
 

 יועץ משפטי -עו"ד אריאל פישר                         

 

 :על סדר היום

 .10-2022לא מן המניין , 11-2022מן המניין , 10-2022אישור פרוטוקולים: מן המניין  .1

 .2022החל מינואר  25% בשיעור של  מילואים פעילמתן הנחה בארנונה למפקד אישור  .2

 עדכון מורשי חתימה בגני ילדים. .3

      

 

 

 בברכה,

 איתי ויסברג       

 ראש המועצה       
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

, 11-2022, מן המניין 10-2022מן המניין  מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקולים: .1

 .10-2022לא מן המניין 

בשירות ומפקדת מליאת המועצה מאשרת אישור מתן הנחה בארנונה למפקד  .2

 .הנחה בארנונההע"פ תקנות  2022החל מינואר  25%בשיעור של   מילואים פעיל

 מליאת המועצה מאשרת עדכון מורשי חתימה בגני ילדים לפי הטבלה. .3
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 דיון והחלטות:

 .10-2022לא מן המניין , 11-2022מן המניין , 10-2022אישור פרוטוקולים: מן המניין  .1

 ., מכאן והפרוטוקולים מאושריםלא התקבלו הערות איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 9 -בעד 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

-11, מן המניין 10-2022מן המניין  מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקולים: - 45החלטה מס' 
 .10-2022, לא מן המניין 2022

 

 .2022החל מינואר  25% בשיעור של  מתן הנחה בארנונה למפקד מילואים פעילאישור  .2

 להציג את הנושא בעניין הנחה לקצינים וקצינות משרתי מילואיםאתן לגזבר  איתי ויסברג:

 .אשונים בארנונההרמטר  100שזכאים להנחה על 

הנחה הצבא הגדיר מ"פ, סמג"דים, מג"דים, סמח"טים ומח"טים הם יקבלו  אבישי יצחקי:

בית ב ים ראשוניםמטר 100רוצים לתת את המקסימום, עד אנחנו , 25%של עד 

ממליצים לאמץ את ההנחה הזו אין פה דירוג ארנונה. המגורים שלהם. 

ות הן קטנות, . ההשלכות הכספי2022רטרואקטיבית החל מינואר ובמלואה 

, יכול להיות קצינים כאלו, קיבלנו את הרשימה ממשרד הביטחון 25מדובר בכ

 בנטל. נושארה של מי שק. סוג של הושיש מעט יותר

 מה המשמעות התקציבית? אביטל תבור:

לרשות אחוז  100תן שיפוי של י. משרד הפנים י₪ 1300 כהמשמעות התקציבית  אבישי יצחקי:

קח זמן אבל נקבל יי. מיליון שקלים 4בכ בכל הארץ מדוברבשנים הקרובות. 

 שיפוי מלא.

רוצה לאשר אני . כנראה דומהגם אם לא היינו מקבלים שיפוי ההחלטה היתה  איתי ויסברג:

 .2022החל מינואר 

 ., מכיוון שלא אוכל לתת להם זיכוי בשנה הבאהאת ההחלטה עוד היום צריך אבישי יצחקי:

 השיפוי לא סגור?  שלומי סלמה:

 קח זמן אבל מאמין שנקבל את הכסף.יכרגע ברמה של החלטת מדינה, י אבישי יצחקי:

 ?₪אלף  60עלינו זה כ שלומי סלמה:

 אלף לפי הרשימה שקיבלנו.ומשהו  27סליחה,  אבישי יצחקי:

 ?שיוצא למילואים מה ההבדל בין מפקד לפקוד שלמי סלמה:

שההנחה תינתן למפקדים זה המחוקק. אפשר להפנות אליו את מי שהחליט  אריאל פישר:

 השאלה.

 רוצה להבין.אני בעד,  שלומי סלמה:

 זו לא שאלה אלינו, אלא למחוקק. אריאל פישר:

 זו שאלה לגיטימית. אביטל תבור:
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 גם אנחנו דיברנו על זה בהנהלה. אהרון שיאחי:

 לוחם סמל וחודש ימים של מח"ט יש הבדל?חודש ימים של )פונה אל הגזבר(  שלומי סלמה:

מצביעים כרגע על החלטה של הנחה בארנונה כפי שהוגדרה על ידי אל תענה לו.  איתי ויסברג:

 .טחוןימשרד הב

 אני בעד, אבל זו לא צורה להגיד לו אל תענה. שלומי סלמה:

 אני לא חושב שזו שאלה הגונה של חבר מועצה לגזבר. איתי ויסברג:

 סתם מהידע שלו, הוא יכול להגיד לי בוא נדבר אחרי. סלמה: שלומי

 האם אנחנו יכולים לקחת על עצמנו הנחה לכל מי שיוצא למילואים?

 זה נוגד את החוק. ,לא אריאל פישר:

 :עם הנוסח המדוייק אני מקריא את ההחלטה איתי ויסברג:

בשירות ומפקדת מליאת המועצה מאשרת אישור מתן הנחה בארנונה למפקד 

 .ע"פ תקנות ההנחה בארנונה 2022החל מינואר  25%בשיעור של  מילואים פעיל

 הצבעה: 

 9 -בעד 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

מילואים  ומפקדת מליאת המועצה מאשרת אישור מתן הנחה בארנונה למפקד - 46חלטה מס' ה
 .הנחה בארנונההע"פ תקנות  2022החל מינואר  25%בשיעור של   פעילבשירות 

 
 

 עדכון מורשי חתימה בגני ילדים. .3

יש לנו עדכון של מורשי חתימה בגני ילדים, היו הרבה שינויים. הרשימה היא  איתי ויסברג:

 לפניכם, צריך לאשר במליאה.

 כל שנה צריך לאשר את ההורים? אביטל תבור:

 כל מי שמתחלף  צריך לאשר את איתי ויסברג:

 הצבעה: 

 9 -בעד 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 מליאת המועצה מאשרת עדכון מורשי חתימה בגני ילדים לפי הטבלה. -  47החלטה מס' 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה

 

 

  איתי ויסברג        ניצן מחנאי גרמן

 ראש המועצה                                                                          המועצה מנכ"לית


